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RO.0002.2.2015.MI 

Protokół III/15 

III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 stycznia 2015 r., która odbyła się w sali 

obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
10

 a zakończono o godz. 11
30

. 

 

W sesji udział wzięli:  

 

1. Pani Małgorzata Wrońska – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

2. Pani Maria Rogińska – sekretarz Gminy Frombork 

3. Pani Ewa Rymarska – skarbnik Gminy Frombork 

4. Pani Maria Łacko - Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

5. Pani Sylwia Mechlińska- Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku   

6. Pani Anna Zakrzewska – wicedyrektor Zespołu Szkół we Fromborku ds. Przedszkola 

7. Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku 

8. Pan Marek Wróbel – Dyrektor Zarządu Wodociągi Fromborskie Sp. z o. o. 

9. Pan Marcin Zamojski – radca prawny 

10. Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 1 

Otwarcia III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 

ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ad. pkt 2 

Na sekretarza obrad  zaproponowano radnego Wojciecha Gawłowskiego. 

Radny Wojciecha Gawłowski wyraził zgodę.  

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

 

Za wnioskiem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad został radny Wojciech Gawłowski  
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Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Rady radna Barbra Kędzierska powiedziała, że Komisje Rady Miejskiej                               

we Fromborku składają wniosek o wprowadzenie do porządku obrad III zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej we Fromborku w dniu 29 stycznia 2015 r. uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia skargi Pani skarżącej  na Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

b) rozparzenia skargi Pana skarżącego Burmistrza Miasta i Gminy Frombork  

c) rozpatrzenia skargi Pana skarżącego na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej we Fromborku;  

 

ad. a) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani na Burmistrza Miasta i Gminy Frombork.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

ad. b) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na Burmistrza Miasta i Gminy Frombork.  

Za  przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

  

ad. c) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku.  

Za przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała porządek obrad. 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Wybór sekretarza obrad.  

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2014 r.  

5.  Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 30.12.2014 r.  

6.  Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7.  Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

b)zmian w budżecie na 2015 rok;  

c)uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2015 rok; 

d )zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku  na 2015 rok; 

e) sprzedaży w drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego gruntu oddanego  

 w użytkowanie wieczyste oznaczonego według ewidencji gruntów jako działki o numerach 2/2, 2/3, 
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2/4 i 2/5, obręb nr 6 miasta Frombork, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgi wieczyste o  numerach EL1B/00015820/2 i EL1B/00023731/2; 

f) przyjęcia do realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta                                        

i Gminy Frombork na lata 2015-2024; 

g) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok; 

h) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2015-2018; 

i) zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku; 

j) Rozpatrzenia skargi Pani  skarżącej na Burmistrza Miasta i Gminy Frombork; 

k) Rozparzenia skargi Pana skarżącego na Burmistrza Miasta   i Gminy Frombork; 

l) Rozpatrzenia skargi Pana skarżącego na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej we Fromborku;  

9. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady na 2015 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady za okres 28.11.2014 r. -  31.12.2014 r. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje 

przedstawiony porządek obrad.  

 

Za przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Ad. pkt 4. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje  protokół Nr 

II/15 z dnia 30.12.2014 r.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Ad. pkt 5.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską 

o przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 30.12.2014 r.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiała informację z realizacji uchwał podjętych na 

sesjach w dniach 30.12.2014 r.   

 

Wykaz  podjętych uchwał  podczas sesji  w dniach 30.12.2014 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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Ad. pkt. 6  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską 

o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt 7. 

 

Radna Anna Żurowska zapytała o perspektywy dofinansowań na lata 2014 - 2020. Czy nastąpi 

zasadnicza różnica w kierunkach finasowania? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że Komisja w marcu podpisze program.  Pani 

Burmistrz dodała, że środki będą przyznawane, także na uzdrowiska, jednakże będzie o wiele trudniej 

wystąpić o te środki. Konieczne będzie  zachowanie odpowiednich  wskaźników, zakładanych przy 

składaniu wniosków. Jeżeli  wskaźniki nie zostaną zachowane, pozyskane środki będą musiały zostać 

zwrócone. Planowane są dofinasowania na ochronę środowiska, uzdrowiska.  Gmina Frombork jako 

jedyna na obecny dzień otrzymała rozporządzenie (Miłomłyn i Lidzbark Warmiński nie otrzymały, 

natomiast Gołdap już posiada), więc teoretycznie, ma największe szanse pozyskać środki finansowe.   

Radny Robert Markun zapytał o przedsięwzięcie dotyczące zakładu w Nowych Sadłukach. Działka 

została sprzedana, powstać miał zakład oraz około 30 miejsc pracy. Udzielano odpowiedzi, iż firma 

miała po dotacji otrzymanej z Unii Europejskiej uzyskać środki. W tym roku pojawiają się takie środki 

z unii. Czy urząd kładzie nacisk na spółkę która miała się tam wybudować? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jeszcze nie są ogłoszone konkursy. Jeżeli 

zostanie przez Radę podpisany program, to województwo będzie mogło ogłaszać konkursy. Na 

obecny dzień nie można „naciskać” na firmę, gdyż nie ma podstaw prawnych, aby firma mogła się 

ubiegać o te środki. Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska dodała, że jeżeli się pojawi taka możliwość, 

będzie działała w kierunku, aby zakład pracy powstał. Miejsca pracy przy takim dużym bezrobociu są 

w gminie niezbędne.   

Radny Robert Markun dodał, że chodzi również o okres pozwolenia na budowę, i terminy powstania 

budowli.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że jeżeli w umowie ujęte były terminy i kary                  

z tym związane, które nie zostały dochowane, gmina będzie je egzekwować.  

Radna Dorota Strabel zapytała o ilość miejsc pracy, które urząd otrzymał na zatrudnianie 

pracowników interwencyjnych. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że  ilość zatrudnienia na prace interwencyjne zależy 

również od środków, które musi dopłacać urząd. Rozdzielone zostały środki  na prace publiczne oraz 

użyteczno – społeczne  o które wnioskował MGOPS (ustalono 15 miejsc w tym większość środków 

przeszła z prac publicznych). Natomiast jeżeli chodzi o prace interwencyjne to funkcjonują  inne 

zasady zatrudnienia. Jeżeli pracownik jest przyjmowany na pół roku, to urząd musi na trzy miesiące 
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zatrudnić osobę ponosząc całkowity koszt. Została przyjęta taktyka przyjmowania pracowników 

stopniowo.  

Ad. pkt. 8. 

Przewodnicząca Rady radna  Barbra Kędzierska powiedziała, że nastąpiły zmiany w projekcie 

uchwały. Radni otrzymali wyjaśniania dotyczące zmian.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy radni mają  pytania do przedstawionych 

zmian. 

Pytań nie zgłoszono.  

Wyjaśnienie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

a) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr III/22/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Gminy Frombork na lata 2014-2018; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

b) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł projektu uchwały Nr III/23/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie zmian w budżecie na 2015 r.  

 

Radna Magdalena Jakóbczyk złożyła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały                 

Nr III/23/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie zmian w budżecie na   

2015 r.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

c) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr III/24/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej we Fromborku na 2015 rok; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 
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Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

d) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projektu uchwały Nr III/25/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku  na 2015 rok; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Radna Wioletta Krukowska złożyła wniosek dotyczący  wyłączenia się  z głosowania osób, które są 

spokrewnione z panem, którego dotyczy projekt uchwały ,,w ramach przyzwoitości”. 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie.  

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało  3  radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1  radny. 

 

Radca Prawny Marcin Zamojski powiedział, że radni szybko przegłosowali wniosek, jednakże nie ma 

podstaw prawnych do wyłączenia. Radni sami decydują, czy chcą głosować w tej sprawie.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska stwierdziła, że powyższy wniosek jest nieważny.  

e) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projektu uchwały Nr III/26/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

na rzecz użytkownika wieczystego gruntu oddanego  w użytkowanie wieczyste oznaczonego 

według ewidencji gruntów jako działki o numerach 2/2, 2/3, 2/4 i 2/5, obręb nr 6 miasta 

Frombork, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

księgi wieczyste o  numerach EL1B/00015820/2 i EL1B/00023731/2; 

 

Za głosowało 5 radnych. 

Przeciw głosowało 9 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny 

 

Projekt uchwały nie został przyjęty.  

Ad. f) 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała , iż w  projekcie uchwały w sprawie przyjęcia do 

realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Frombork na lata  

2015-2024 wprowadzono na posiedzeniach przed sesyjnych w dniach 26-27.01.2015 r.  następujące 

zmiany: 

 Pkt 2.3.5  Infrastruktura mieszkaniowa był zapis  ,,liczba wniosków złożonych na mieszkania 

komunalne” zmieniono w tabeli na: ,,liczba wniosków złożonych na mieszkania socjalne” –  
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 Kolejna zmian zapisu ,,w roku 2012 Gmina zakupiła od prywatnego przedsiębiorcy                              

6 mieszkań” zamieniono ,,w grudniu 2011 roku Gmina zakupiła od prywatnego 

przedsiębiorcy 8 mieszkań” 

 Wprowadzono zdanie: ,,w 2013 roku Gmina dokupiła 5 mieszkań komunalnych. Zamieszkały                    

w nich rodziny, które zostały przeniesione z budynku mieszkalnego, który poddano 

remontowi a następnie został on przeznaczony na inne cele”   

 W pkt 3.4.3  zapis pojawił się podwójnie – został jeden skreślony 

 Zmieniono tytuł z ,,skład zespołu roboczego Strategię Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Frombork na lata 2015-2024” zmieniono na ,,skład zespołu 

roboczego  przygotowującego Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta                  

i Gminy Frombork na lata 2015-2024” dodano słowo ,,przygotowującego”  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska zapytała, czy są pytania do złożonych wyjaśnień. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/26/15 Rady Miejskiej we 

Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta  i Gminy Frombork na lata 2015-2024; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. g)  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała wyjaśnienie dotyczące projektu  uchwały                      

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2015 r. na posiedzeniach przed sesyjnych wprowadzono następującą zmianę: 

 

W tabeli w załączniku nr 1 do Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywani Problemów 

Alkoholowych  zmaniono w tabeli  

3. Wydatek finansowy 1 mieszkańca na zakup napojów alkoholowych w złotych: 

Wyszczególnienie 2012 r. 2013 r. 

 Średni wydatek finansowy 1 mieszkańca  na zakup napojów 

alkoholowych                              

 

617,68 

 

677,21 

  w tym: mieszkańca gminy Frombork                        234,49 332,95 

mieszkańca miasta Frombork                        821,58 859,99 

 

W załączniku nr 2 do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani Problemów Alkoholowych  

w pkt VI.1  zmaniono zapis na opracowano plan i tryb kontroli sklepów i palcówek gastronomicznych 

na 2015 r. Był zapis 2014 r.  
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Pani Maria Rogińska odczytała uzupełnioną tabelę:  

7. Nietrzeźwość w miejscach publicznych na terenie Miasta i Gminy Frombork wg  danych 

Posterunku Policji we Fromborku. 

 2014r. 

Interwencji ogółem  

w tym: 

 -   liczba interwencji domowych (,, niebieskie karty”)  

     w tym: 

     zatrzymanych sprawców interwencji 

 

-   interwencje w miejscach publicznych 

 

-   inne 

 

375 

 

92/14 

 

15 

 

133 

 

150 

Nietrzeźwi kierowcy 23 

Przestępstwa popełnione pod wpływem alkoholu 35 

Ujawnionych nieletnich pod wpływem alkoholu 9 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/27/15 Rady Miejskiej               

we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                        

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

h) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/28/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2015-2018;  

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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i) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/29/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

j) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/30/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pani na Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork; 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

k) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/31/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork;  

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

l )  Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr III/32/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 29.01.2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na działalność Kierownika 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku;  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Radna Barbara Kędzierska zarządziła kilkunastominutową przerwę.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska wznowiła obrady III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku, stwierdzając, iż obrady są prawomocne, gdyż na 15 członków  rady obecnych jest 15 

członków.  
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Ad. pkt 9.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Przewodniczące komisji stałych Rady 

Miejskiej we Fromborku o przedstawienie planów pracy Komisji Rady na 2015 rok. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że plan pracy Komisji Rewizyjnej 

został przyjęty wcześniejszym punkcie uchwałą Rady Miejskiej we Fromborku.  

Plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych odczytała przewodnicząca komisji 

radna Agata Stankiewicz. 

Plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów odczytała przewodnicząca komisji radna Monika 

Rymkiewicz. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa odczytała przewodnicząca komisji  radna 

Longina Woelky.  

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbra Kędzierska poprosiła Przewodniczące komisji stałych  Rady 

Miejskiej we Fromborku o przedstawienie sprawozdań z pracy stałych  Komisji Rady Miejskiej  za 

okres 28.11.2014 r. -  31.12.2014 r. 

 

Sprawozdanie z działalności  Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych odczytała 

przewodnicząca komisji radna Agata Stankiewicz.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Sprawozdanie z działalności  Komisji Budżetu i Finansów odczytała przewodnicząca komisji radna 

Monika Rymkiewicz.  

Sprawozdanie z działalności  Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Sprawozdanie z działalności  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa odczytała przewodnicząca 

komisji radna Longina Woelky. 

Sprawozdanie z działalności  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa stanowi załącznik nr 22 

do protokołu. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej odczytała przewodnicząca komisji radna Magdalena 

Jakóbczyk.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
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Ad. pkt 11. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że na roboty publiczne gminie Frombork została 

przydzielona kwota 38 806 zł lub wymiar 18 miesięcy. Kwota przekłada się na ten okres w zależności  

do tego, ile osób zostanie przyjętych. Pani Burmistrz dodała, że na  prace społeczno – użyteczne, to 

tzw. jednodniówki, na które przydzielono kwotę 13 997 zł.  Środki wystarczająca są dla 15 osób, 

zatrudnionych na 6 miesięcy przy 32 godzinnej pracy w miesiącu.  

 

Ad. pkt 12.  

Radna Agata Stankiewicz zapytała, z czego wynikają problemy finansowe, jeżeli chodzi o wypłaty dla 

nauczycieli.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że nie ma rzeczywistych środków na koncie                 

i jeżeli tylko wpływają to zostają zabezpieczone. Oprócz szkoły są również inne podległe jednostki 

oraz urząd. Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że ma nadzieję, iż nie dojdzie do 

przesunięć. Jeżeli są dokonywane na bieżąco wpłaty z opłat, podatków, to środki są na bieżąco 

przesyłane są do jednostek podległych, tak aby w miesiącu styczniu nie było przesunięć.  

Radna Anna Żurowska zapytała, czy jest dużo większe zapotrzebowanie na prace publiczne, 

społeczno - użyteczne itp.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że tak. Pani Burmistrz dodała, że ciągle te same 

osoby pojawiają się w celach zatrudnienia na parce interwencyjne, społeczne, dopracować do zasiłku. 

Otrzymują zasiłek, a po jego zakończeniu  wracają z powrotem do urzędu. Pani Burmistrz Małgorzata 

Wrońska stwierdziła, że Urząd Miasta i Gminy nie jest urzędem  pracy, nie jest pracodawcą. Urząd 

może ewentualnie pomóc. Środki, które posiada rozdysponować dla najbardziej potrzebujących 

zatrudnienia . Potrzebujących jest o wiele więcej niż posiadanych środków finansowych. 

Radna Anna Żurowska zapytała, czy w związku z powyższym występują pretensje? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że  pretensje są, były i będą. Pani Burmistrz 

Małgorzata Wrońska powiedziała, czy gdy chodzi o pracę lub o mieszkania to funkcjonuje bardzo 

roszczeniowa postawa mieszkańców.  Gmina nie posiada dużego zasobu mieszkalnego. Oczekiwane 

jest, aż ktoś zwolni lokal. Dwa, trzy lata temu, zostały zakupione mieszkania od dewelopera. Nie ma 

zabezpieczenia tak dużej ilości mieszkań socjalnych i komunalnych, a lista rośnie. Mieszkańcom 

Fromborka brakuje mieszkań, a do gminy przyjeżdżają inni ludzie, którzy meldują się, pobierają 

zasiłki z MGOPSu i dopisują do list oczekujących na mieszkania. Pani Burmistrz dodała, że zgłaszane 

są pretensje, iż mieszkania nie są przyznawane. Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że 

przy takim budżecie nie ma możliwości zakupu mieszkań.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że o mieszkania ubiegają się osoby potrzebujące, 

które mają chore dzieci lub chorego współmałżonka. Pani Burmistrz dodała, że przy tak małym 

budżecie jest ciężko zadowolić wszystkich.  

Radna Wioletta Krukowska zapytała, co z budynkiem znajdującym się na ulicy Błotnej? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że budynek znajdujący się przy ulicy Błotnej jest 

wyremontowany tylko na zewnątrz, w wewnątrz jest ,,ruina”.  

Radna Wioletta Krukowska stwierdziła, że jeszcze do niedawana mieszkali tam ludzie, więc nie sądzi, 

że jest tam ,,ruina”.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedział, że klatka jest w złym stanie, gdyż jest drewniana. 

Jest to stary budynek, dużo do powiedzenia ma konserwator zabytków. Musiałby być duży nakład 

finansowy, aby wyremontować budynek od wewnątrz.  

Radna Wioletta Krukowska dodała, że w ten sposób udzielona zostałaby pomoc. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jest to brane pod uwagę, ale przy takim stanie 

budżetu, gdy nie ma rzeczywistych wpływów jest to trudne.  
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Radna Jadwiga Urbanowicz zaproponowała, aby  mieszkania przydzielić i zobowiązać  do 

wyremontowania na własny koszt najemców.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że utrzymanie ww. mieszkań jest bardzo drogie. 

Należałoby dobrać takich najemców, którzy byliby wypłacalni. Na listach znajdują się  wiele osób,                

o których z góry wiadomo, że nie są w stanie zapłacić za czynsz. Pierwszej weryfikacji dokonuje 

Komisja Mieszkaniowa biorąc pod uwagę różne wytyczne z regulaminu. 

Radna Wioletta Krukowska stwierdziła, że  w takim wypadku problem zostałby po części rozwiązany.  

Radny Robert Markun zapytał, czy spółka która obsługuje kotłownię miejską składa raporty ile zużyła 

energii, jakie posiada zyski i starty, jakie przeprowadzono remonty?  Radny dodał, że jeżeli takie 

raporty istnieją to prosi o ich udostępnienie.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że jeżeli taki protokół jest zostanie radnemu 

udostępniony.  

Radny Robert Markun powiedział, iż wnioskuje o wypis zakupów na poszczególne Ochotnicze Straże 

Pożarne. Jakie sprzęty zostały zakupione?  Radny dodał, iż chodzi o rok 2014 r.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jedna z komisji ma ujętą kontrolę w planie pracy. 

Pani Burmistrz zaproponowała, że jeżeli będzie przygotowywana przez pracowników analiza na 

posiedzenie komisji, to materiały zostaną radnemu przekazane. Pani Burmistrz powiedział, że chodzi   

o czas pracy pracowników.  

Radny Robert Markun wyraził zgodę na propozycję.   

Radna Anna Żurowska powiedziała, że jeżeli chodzi o opodatkowanie to słyszała opnie profesora,                

iż jest to  realne. Z uzyskanych pieniędzy część ma zostać przeznaczona na drogi lokalne. Radna 

dodała, że na obecny dzień nie umie powiedzieć o jakie drogi chodzi (czy powiatowe czy inne).  

Radna dodała, że minister finansów nie jest w stanie wytłumaczyć dlaczego te środki nie pojawiły się 

w  gminach. Radna powiedziała, że warto zainteresować się tymi pieniędzmi, które mają być 

przeznaczone na lokalne drogi.  

Radna Magdalena Jakóbczyk zapytała, do kogo należy  skrzyżowanie drogi Basztowej z Kapelańską? 

Radna uzyskała odpowiedź z sali obrad, iż jest to droga powiatowa.   

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy ktoś zgłasza jeszcze jakieś zapytania? 

Zapytań nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 13. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła                            

III zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad: radny Wojciech Gawłowski  

Protokołowała: Monika Iwańska  

 

 


